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WINNER OF THREE EISNER AWARDS Yorick Brown, the last man on Earth, finally makes
it to San Francisco where his unbalanced sister, Hero, finds him seemingly succumbing
to the male-killing plague after losing his still-unused engagement ring to the
burqa-clad agents of the Setauket Ring. But is the ring really the key to his survival? And
what does it have to do with the mysterious Amulet of Helene, which the Setauket
leader is determined to take from Agent 355 by any means necessary. Collects issues
#24-31 of the runaway hit Vertigo series by Brian K. Vaughan (EX-MACHINA,
ASTONISHING X-MEN, RUNAWAYS) and Pia Guerra.
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标签

美漫

漫画

英文

漫畫

评论

24-31，第五卷，终于到旧金山了，开始演绎阴谋论了，可依然提不起来气，主角逐渐
认清自己其实没那么痴情，说到底这还是一部末世下的公路片。主角姐姐从洗脑中出来
也无法回避她是个杀人犯。有专门一期讲述姐姐的旅程，只能说一贯智障。

-----------------------------
完球了，开始往阴谋论走。注意了啊，这时候东方某大国还没出现呢
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-----------------------------
尤里克与前空姐贝丝在教堂中共渡的一晚，装神弄鬼吓亚马逊帮的部分较为欢乐；希洛
逐渐脱离洗脑并最终与弟弟和解；俄罗斯宇航员的儿子被命名为弗拉基米尔(于是，感
觉已经能猜到这位的结局～)；尤里克得以幸存的原因判明，然而猴子被一名日本忍者
夺走。

-----------------------------
这个姐姐是个白痴吗？
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